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Kyrkorådet Kristianstads pastorat §233-§248
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12 oktober 2023
\

13:00-15:45 Heliga Trefaldighets församlingshem
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Sammanträdesprotokoll

Utses att justera: Cecilia Glimelius Petersson
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Cecilia Glimáius Petersson

Anslag/bevis

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Sammanträdesdatum: 2023-10-12

Datum för anslags uppsättande: Z 0 2 ;'10 _ 20
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Kristianstads Heliga Trefaldighets församling
POSTADRESS: Kristianstads Pastorat, BOX 153. 291 22 KRISTIANSTAD
BESÖKSADRESS: Hertig Carls gata 3
TELEFON: +46(44)7806400
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Kyrkorådet Kristianstads pastorat

Mötesdeltagare

Ledamöter:

Kenneth Jönsson, ordförande, närvarande.
Ian Femheden, vice ordförande, närvarande.
Cecilia Glimelius Petersson, näwarande.
Inger Hagelin, närvarande.
Birgitta Larsson Lindelöf, närvarande.
Paul Lyckander, närvarande.
Karin Malmström, närvarande.
Beatrice Vall, kyrkoherde, närvarande.

Ersättare:

Bengt Alvland, närvarande.
Sven Hermansson, närvarande.
Helge Persson, närvarande.
Anders Wassberg, närvarande.

Tjänstemän:

KyrkogårdschefMattias Björkholm
Administrativ chefOla Persson
Ekonom Erik Arvidsson (§244)

Övriga närvarande:

Begravningsombud Peter Isacson (§233-§243)
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Kyrkorådet Kristianstads pastorat

Sammanträdets öppnande

Ordförande Kenneth Jönsson hälsade alla välkomna till dagens sammanträde och förklarade mötet

öppnat varefter kyrkoherde Beatrice Vall höll en kort andakt.

§ 233

Närvaro

Närvarogenomgâng genomfördes. (Se sida 2.)

§ 234

Val av protokollsjusterare

Till protokolljusterare valdes Cecilia Glimelius Petersson.

§ 235

Fastställande av föredragningslista

Förslag till dagordningen godkändes med fölande tillägg:
0 Beslut om ändrad prissättning i serviceverksamheten

0 Cykelställ Heliga Trefaldighets kyrka

§ 236

Föregående protokoll från sammanträdet 2023-09-07.

Beslutades att fastställa protokollet från 2023-09-07 lägga det till handlingarna.

Justerandes signatur Ordförandes signatur UtdragsbestyrkandeM r/



Svenska kyrkan EM

MöréSINsrANs
i

Kyrkorådet Kristianstads pastorat

§ 237

Information från verksamheten

Kyrkoherde Beatrice Vall, kyrkogårdschefMattias Björkholm och administrativ chefOla Persson
informerade om aktuella frågor från verksamheten.

Kyrkorådet beslutar:

- att lägga informationen till handlingarna.

§ 238

Personalläget

Kyrkoherde Beatrice Vall informerade om aktuella vakanser, rekryteringsprocesser och sjukfrånvaron.

Kyrkorådet beslutar:

- att lägga informationen till handlingarna.

§ 239

Avsägelse Ann-Marie Alvland

För kyrkorådets information har en avsägelse från Ann-Marie Alvland för uppdraget som ordförande i

församlingsrådet i N. Åsum inkommit till pastoratet. Uppdraget att ta fram förslag till ny ordförande
har valberedningen och förslag till ny ordförande tas upp på kyrkofullmäktiges sammanträde i 2023-
11-13.

Kyrkorådet beslutar:

- att lägga informationen till handlingarna.

§ 240

Lönerevision 2023

Kyrkoherde Beatrice Vall informerade om att lönerevisionen för 2023 nu är klar och att ny lön betalas
ut fr.o.m. september.
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Kyrkorådet Kristianstads pastorat

Kyrkorådet beslutar:

- att lägga informationen till handlingarna.

§ 241

Status om- och tillbyggnation av nytt krematorium

KyrkogårdschefMattias Björkholm och administrativ chefOla Persson informerade om status kring
om- och tillbyggnaden av nytt krematorium. Färdigställande och övertagande av etapp 2 sker
preliminärt till Allhelgona veckan.

Kyrkorådet beslutar:

- att lägga informationen till handlingarna.

§ 242

Finansrapport

Administrativ chefOla Persson redogjorde för:

0 Kapitalförvaltningsrapport 2023-09-30

0 Projektrapport 2023-09-30

0 T2 Rörelseresultat 2023

Kyrkorådet beslutar:

- att lägga informationen till handlingarna.

§ 243

Lokalförsörjningsplan 2023-2032

Administrativ chefOla Persson redogjorde för arbetsutskottets förslag till ny lokalförsörjningsplan för
tiden 2023 till 2032 och som vid beslut i kyrkofullmäktige ersätter befintligt lokalförsörjningsplan
2015-2025.

Kyrkorådets ordförande Kenneth Jönsson önskade få till protokollet ett stort tack till administrativ
chefOla Persson för det mycket goda arbetet med att ta fram pastoratets nya lokalförsörjningsplan.
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Kyrkorådet Kristianstads pastorat

Kyrkorådet beslutar:

- att godkänna arbetsutskottets förslag till ny lokalförsörjningsplan 2023-2032 och föreslå
kyrkofullmäktige att besluta om att fastställa ny lokalförsöljningsplan för 2023-2032.

§ 244

Beslut om verksamhetsplan och budget 2024

Ekonom Erik Arvidsson redogjorde för kyrkorådets arbetsutskotts förslag till verksamhetsplan och
budget för 2024 med ett budgeterat rörelseresultat på 2,368 mkr och en höjning av kyrkoavgiften med
4 öre, från 0,89kr till 0,93kr.
Ordförande Kenneth Jönsson yrkade bifall till arbetsutskottets förslag.

Inger Hagelin yrkade om oförändrad kyrkoavgift och 500.000kr i lägre kostnader inom
församlingsverksamheten.

Ian Femheden yrkade bifall till Inger Hagelins yrkande.

Kyrkoherde Beatrice Vall redogjorde för sin syn på pastoratets ekonomiska situation och uppmanade
kyrkorådet om vikten av att få arbetsro och stabilitet under de första åren av sin tjänstgöring genom att

godkänna arbetsutskottets förslag med en höjning av kyrkoavgiften i stället för att ytterligare dra ner
på kostnaderna inom pastoratets församlingsverksamhet. Kyrkoherde Beatrice Vall yrkade på bifall
till arbetsutskottets förslag.

Birgitta Larsson Lindelöf yrkade bifall till arbetsutskottets förslag.

Paul Lyckander yrkade bifall till arbetsutskottets förslag.

Ordförande Kenneth Jönsson ställde arbetsutskottets yrkande (JA) mot Inger Hagelins yrkande (NEJ).

Efter röstning fann ordförande Kenneth Jönsson Sst bifall till arbetsutskottets förslag (JA) och 3st till
Inger Hagelins yrkande. (NEJ).

JA röstade Kenneth Jönsson, Birgitta Larsson Lindelöf, Karin Malmström, Paul Lyckander och
Beatrice Vall.

NEJ röstade Inger Hagelin, Cecilia Glimelius Petersson och Ian Femheden.

Kyrkorådet beslutar:

- att godkänna kyrkorådets arbetsutskotts förslag till verksamhetsplan och budget 2024 och, med

förbehåll för MBL-förhandling, förslå kyrkofullmäktige att besluta om:

Justerandes signatur Ordlörandes signatur Utdragsbestyrkande
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o att höja kyrkoavgiften med 4 öre och fastställa kyrkoavgiñ för 2024 till 93 öre

0 att fastställa verksamhetsmål och budget för år 2024 i enlighet med kyrkorådets förslag

Ian Femheden reserverade sig skriftligen mot beslutet. (Se bilaga 1)

§245

Beslut om möteskalender 2024

Administrativ chefOla Persson redogjorde för kyrkorådets arbetsutskotts förslag till möteskalender
för kyrkorådets arbetsutskott, kyrkorådet och kyrkofullmäktige under 2024.

Kyrkorådet beslutar:

- att godkänna arbetsutskottets förslag och föreslå kyrkofullmäktige att godkänna föreslagna
mötesdagar för 2024.

§246

Beslut om KAE-ansökan till fasadrenovering av Heliga Trefaldighets kyrka

Administrativ chefOla Persson redogjorde för ärendegång och planerad tidsplan för
fasadrenoveringen av Heliga Trefaldighets kyrka samt arbetsutskottets förslag om att lämna in en
ansökan om KAE (kyrkoantikvarisk ersättning) till aktuellt projekt.

Kyrkorådet beslutar:

- att ansöka om KAE (kyrkoantikvarisk ersättning) under 2023 för kommande fasadrenovering av
Heliga Trefaldighets kyrka.

§ 247

Cykelställ Heliga Trefaldighets kyrka

Birgitta Larsson Lindelöf föreslog att utreda möjligheten att placera cykelställ intill Heliga
Trefaldighets kyrka.

Kyrkorådet beslutar:

- att
ge_ kyrkogårdschefMattias Björkholm i uppdrag undersöka och återkoppla till kyrkorådet.

Justerandes signatur Ordlörandes signatur Utdragsbestyrkande
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§ 248

Beslut om ändrad prissättning i serviceverksamheten

KyrkogårdschefMattias Björkholm redogjorde för förslag till ändrad prissättning i

serviceverksamheten och förslog kyrkorådet att föreslå kyrkofullmäktige att godkänna ändrad

prissättning. (Bilaga 2)

Kyrkorådet beslutar:

- att godkänna aktuellt förslag och förslå kyrkofullmäktige att godkänna förslag till ändrad
prissättning i serviceverksamheten.

En barnkonsekvensanalys har utförts löpande innan beslut i ärendena och inget kan medföra
en påverkan på barn.

Nästa sammanträde:

2023-1 1-10 kl 13:00 på Heliga Trefaldighets församlingshem.

Avslutning
Ordförande Kenneth Jönsson tackade kyrkorådet för dagens sammanträde och förklarade därefter
möte avslutat.

Justerandes signatur Ordförandes signatur Utdragsbestyrkande
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Reservation
§ 14 Verksamhetsmål och budget 2024

Jag reserverar mig för beslutet att godkänna § 14 Verksamhetsmål och budget för 2024. Vår

nomineringsgrupp har gått till val på att inte höja kyrkoavgiften, det är dessutom anmärkningsvärt att
så sker när vi de senaste fem åren gjort en ackumulerad vinst (utan förlustår) på över 10 miljoner
kronor i pastoratet. När samhället dessutom har hög inflation, stigande räntor, och många hushåll har

det svårt är det än mer viktigt att som pastorat vara ansvarsfull över sin kostnadsutveckling. Det är

därför betydligt bättre att man höjer kyrkoavgiften den dagen alla andra möjligheter är stängda, där
befinner vi oss inte. Det finns dessutom klara risker med att höja kyrkoavgiften, man kan förlora

medlemmar som tycker det blir för dyrt; vilket vore djupt olyckligt i så fall. Att andra församlingar har

högre kyrkoavgift, är knappast ett bärande argument till den som reflekterar över sitt medlemskap
som blivit dyrare.

När vi dessutom ser att församlingskostnaderna stiger med en halv miljon kronor på övriga utgifter i

budgeten, från verksamhetsåret 2023 till 2024, och den beräknade intäktshöjningen (kyrkoavgiften på
4 öre) beräknas ge 1.3 miljoner kronor, är det bättre att frysa kostnaderna till 2023 års siffror och inte

höja kyrkoavgiften. Vi vill alltså inte skära ner, utan ta ansvar för kostnadsutvecklingen genom att

begränsa den.

När argumentet från Socialdemokraterna och Frimodig kyrkas ledamöter är att vi måste rädda

Österängskyrkan och Vilans kyrka, något vi också vill,- och det inte avspeglas i budgeten (utifrân
intäkts- och avgiftshöjningen) sätter man församlingen i ett sämre ekonomiskt läge samtidigt som
man inte löser problemet man målat upp. Snarare banar man väg för ännu fier avgiftshöjningar
kommande år.

Jag vill därför ha bibehållen kyrkoavgift på 89 öre och en budgetminskning med 500 000 kr tillbaka till

2023 års ramar på de konton som ökar på församlingssidan.

Ian Fernheden (SD)
Vice ordförande i Kyrkorådet Kristianstads pastorat
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